

Title (en)

Device for mounting a check to a frame and such a check.

Title (de)

Vorrichtung zum Befestigen einer Ausstellschere an einem Rahmen und Ausstellschere.

Title (fr)

Dispositif de fixation sur le dormant d'un compas d'actionnement et compas d'actionnement.

Publication

EP 0417393 A2 19910320 (DE)

Application

EP 90109112 A 19900515

Priority

- DE 8910788 U 19890909
- DE 8910789 U 19890909

Abstract (en)

The invention relates to a device for mounting a set-out scissor mechanism on a frame, the set-out scissor mechanism having a guide housing (1) with a fastening web (2) for components held or guided therein. So that set-out scissor mechanisms completed at the factory can also be mounted on the building site by simple means, the fastening web (2) is to have at least one orifice (3), and there is a mounting strip (4) which is to be fastened to the frame and which has at least one projection (6) engaging into the orifice of the fastening web (2) and spanning the fastening web (2), the mounting strip (4) also carrying an abutment (10) engaging on an end face of the guide housing (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Befestigen einer Ausstellschere an einem Rahmen, wobei die Ausstellschere ein Führungsgehäuse (1) mit Befestigungssteg (2) für darin gehaltene oder geführte Bauteile aufweist. Um mit einfachen Mitteln auch werksseitig komplettierte Ausstellscheren auf der Baustelle montieren zu können, soll der Befestigungssteg (2) wenigstens eine Öffnung (3) aufweisen und wird eine am Rahmen zu befestigende Montageleiste (4) vorgesehen, die wenigstens einen in die Öffnung des Befestigungssteges (2) eingreifenden und den Befestigungssteg (2) überfassenden Vorsprung (6) aufweist, wobei die Montageleiste (4) außerdem ein an einer Stirnfläche des Führungsgehäuses (1) angreifendes Widerlager (10) trägt.

IPC 1-7

E05F 11/24

IPC 8 full level

E05F 11/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05F 11/24 (2013.01)

Cited by

EP0691450A1; EP0691449A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0417393 A2 19910320; EP 0417393 A3 19910612; EP 0417393 B1 19940202; DE 59004493 D1 19940317

DOCDB simple family (application)

EP 90109112 A 19900515; DE 59004493 T 19900515